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Vraag

Dhr. Vernooij (D66) Inzake muziekschool

Wanneer kan de gemeenteraad de nota/visiestuk omtrent de muziekschool
verwachten. 

Dhr. Metselaar 
(HvB)

Inzake Vitaal Vogelenzang

Wat is de huidige stand van zaken mbt Vitaal Vogelenzang, omdat de 
laatste update hierover zeer gedateerd is, zie lijst van projecten van 
gisterenavond grondcie. De vraag is met name relevant ivm uitgegeven 
gelden voor sport enz terwijl het geld van de ontwikkelaar nog niet binnen 
is. Wat hebben we uitgegeven en wat zijn onze verplichtingen als 
gemeente tot dusverre en hoever staat het met de ontwikkeling. Straks 
hebben we wel nieuwe sportvoorzieningen maar geen woningen. Graag de
bedragen noemen die we hebben uitgegeven. En of de ontwikkelaar nu 
dan eindelijk heeft getekend om te gaan kopen en bouwen.


